
Bestyrelsesmøde FKO torsdag d. 31.10.24 kl. 16.30 

Referat  
 
 
 
 

Tilstede: Jørn Dyhrberg Hansen JDH, Jørgen Knudsen JK, Peder Jørgensen PJ, Jesper Ilsø JI, Henrik 
Beckwith HB, Ursula Søborg US. 
Fraværende: Henriette Echwald HE, Lone Marcussen LM. 
Referent: Daniel Allerup DA. 

 

1. Referat fra sidst og 
dagens dagsorden 

 

Referat fra 18.09.24 og dagens dagsorden er godkendt.  

2. Økonomi/regnskab 
2024 og budget 2025 

 
 
 

Regnskab og økonomi: Ser fornuftigt ud. Vi starter op på at færdiggøre regnskabet for 2024 her til 
januar. Få set på diverse udestående. Vi har 140.000 kr. ude lige nu. 
Betalingsbetingelser vedr. sponsoraftaler skal, efter aftalens indgåelse, fremsendes til bogholder. 
Bogholder sender altid den første påmindelse. Herefter bliver afdelingen orienteret. 
 
Budget 2025: Dette skal være færdigt første uge i december for alle afdelinger. Skal fremsendes til 
Henriette og formandskabet. Formandskabet står for at fremsende godkendt budget til 
bogholder. 

3. Projekter VKI JDH: Kommende møde med kommunen. Her vil det blive forklaret hvorfor det ikke blev til 
noget. Der vil blive drøftet nye ideer.  
 
”Vig byskov” JDH: Folkeoplysningsudvalget har givet 50.000 kr. til undersøgelse af mulighed for 
bl.a. fundraising. 
Der er brug for at komme i dialog med folkene bag tennis for at drøfte deres hals beliggenhed. Al 
parkering bliver som det er nu. 
 
Klubhus FKO PJ: Der mangler diverse småting, men ikke noget der forhindrer brug af klubhuset. 
Omklædningsbænkene skal have nye beslag som firmaet kommer og monterer. 
Ibrugtagningstilladelse afventer forsat, grundet behandlingstid ved kommunen. Dette udsætter 
muligheden for at søge lokaletilskud. Lejekontrakten bliver snarest underskrevet. 
Der er overført likvider fra FKO til kunstbaneforeningen til drift af klubhuset. 



4. Opfølgning på Vig 
festival 2024, 
arrangement koncert 
2025 og 
sommermarked 

Vig festival JDH: Forestående generalforsamling. Vi forventer et godt overskud til FKO. Der er 
begyndt at komme navne på artister i 2025. Nyt koncept med at sætte billetterne til salg inden der 
var meldt artister ud. 
 
Arrangement koncert 2025 og sommermarked 2024 JDH: Der afholdes ikke arrangement koncert 
i 2025.  
Sommermarkedets møde er rykket. Tivoliland vil gerne være med igen, men vi skal investere mere 
i musik og sikre at der kommer nok kræmmere. 
 

5. De enkelte 
udvalgsrepræsentanter 

JI - Fodbold: Vi har været til formandslounge. Næste gang bliver det afholdt her i klubhuset. 
Skolefodbold skal afholdes hos os igen i 2025. DBU skal rekruttere nye dommere. Vi har lidt 
nedgang grundet efterskole. 
Alle seniortrænere stopper. Vi håber på snarlig løsning på dette. 
DBU har kontaktet os vedr. FC Demens, som er et samarbejde mellem DBU og kommunerne. De 
skal bruge en klub til at være vært for dette. Der følger lidt økonomi med dette. Der er 
forestående møder omkring dette. 
Arrangement omkring Champions Leuge som er gået godt. 
Ungdomsholdene har holdt afslutning i det nye klubhus. 
Sæsonafslutning lørdag med hjemmekamp kl. 12.00. 
Vi er stadig udfordret af manglende lys på banerne. 
 
HB – Vig motion: Der bevilges 255.000 kr. til nye løbebånd. Vi har nu passeret 702 medlemmer og 
forventer at medlemsantallet vil stige jævnt opad frem til årsskiftet. Går det som forventet vil vi 
ramme vores mål på 750 ultimo året. 
 
Ultimo oktober ligger vi på 702 medlemmer hvilket fortsat er højere end december 2023. If. til 
medlemssammensætningen har vi en base hvor 72% af vores medlemmer har en BS-, 12 
måneder- eller klippekort aftale. 
 
Vi forventer at ramme budget på omsætning og på bundlinjen lidt under på baggrund af dialogen 
på de seneste bestyrelsesmøder hvor respektive afdelinger kunne bruge lidt flere af sine ”egne” 
penge. På seneste møde i Aktivitetsudvalget blev budget 2025 godkendt. 



 
Resultat ultimo oktober er ”positivt” påvirket af vores ny-indkøb til vores nye funktionelle område 
hvor den gamle reception er fjernet, hyggehjørnet rykket og ny ”reception” er indrettet 
frontvendt if. til hvordan medlemmerne mødes. Den 5. november afholdes internt kursus i 
samarbejde med DGI omkring vores nye funktionelle område således, at vores frivillige bliver 
optimalt klædt på til at vise og forklare hvilke muligheder og fordele der er, ved at træne 
funktionelt –  
 
Nyt medlemssystem forventes fuldt implementeret ila. november til idriftsættelse pr. 1. december 
2024 – Det bliver godt! 
 
På baggrund af omlægning af opgaver (vagtplan, tøjindkøb, frivillige) er Annisette Refslund opsagt 
til udgangen af marts 2025. Hun har ønsket at fortsætte som receptionist indtil hun selv er klar til 
at stoppe hvilket er imødekommet. 
 
DA - Boksning: Alle hold kører. Vi har for nyligt afholdt personalearrangement til stor begejstring 
for alle deltagende. 
Der bevilges 15.607 kr. til køb af musikanlæg. 
 
US - Håndbold: Alle hold er ved at afvikle turneringskampe. Det ser godt ud. Alle trænere er på 
plads nu. Der er stor glæde for den nye dametræner vi har fået udefra. Økonomien omkring dette 
ligger på et tilfredsstillende niveau. 
Vi er udfordret med vores tøj. Vi har skiftet fra Hummel til Craft. Craft laver ikke en str. M som de 
fleste bruger. Vi er nu gået over til Select. 
Vores herrehold er vokset betydeligt. 
 
JK - Floorball: Køre stille og roligt. Vi har 40 medlemmer fordelt på et eftermiddagshold og 
aftenhold. 
 
 - Kajak: Jørn meddeler at deres medlemsmøder fremover holdes i klubhuset. Jørgen fortæller at 
kajak har nogle ønsker som det skal afklares om de kan indfries. De kunne også godt tænke sig at 
have nogle romaskiner stående i Vig Motion som de kan bruge om vinteren. 



 
6. Åbent punkt for 

tilføjelser 
Folkeoplysningsudvalget: Der er mange nødlidende foreninger som har svært ved at fastholde en 
bestyrelse og medlemmer. 
 
Der er sendt mail ud med forklaring omkring sammensætningen af vores moderforening, Vig 
Festivalen og AGF. 
 

7. Dato for nyt 
bestyrelsesmøde 

Næste bestyrelsesmøde: torsdag den 28.11.24 kl. 16.30. 
 

8. Eventuelt Strategisk fremtid: Strategimøde FKO tirsdag den 03.12.24 kl. 16.00-19.00. 
 

 


